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From:

Sent: Mon 1/4/2021 7:00:04 PM

Subject: RE: spreektekst en QA

Received: Mon 1/4/2021 7:00:04 PM

Bedoel je dat als waarderende zin voor de ziekenhuizen? Los van dit geschil staat de waardering voor de zorg die ziekenhuizen

op dit moment verlenen niet ter discussie? Die is onverminderd groot.

var:IEE) IEEE iv.

Verzonden: maandag 4 januari 2021 19:56

@minvws.nl>

@minvws.nl>; EXER,
@zorgmarkten.nl>

Onderwerp: RE: spreektekst en QA

Andere formulering: dit gesclul gaat met over de zorg die de ziekenhwizen op dit moment in de Covid-pandemie verlenen

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Ex ) EEE @minvws o>
5.1.2e

5.1.2e Jk

|

omarkten.nl>

Onderwerp: RE: spreektekst en QA

Ik ben maar even eerlijk: die zin roept bij mij de vraag op, waar gaat dit over? Ik snap ‘'m dus niet.

Van: 5.1.2e ) minvws.nl>

Verzonden: maandag 4 januari 2021 19:49

@minvws.nl>; [EXER
@zorgmarkten.nl>

Onderwerp: RE: spreektekst en QA

Op zich prima zo, ik zou wel mijn laatste zin (over huidige activiteiten in de pandemie) nog wel toevoegen.

Groeten [ERED

Verzonden met BlackBerry Work

(www _blackberry.com)

van:IEEBEXEDN0 ninvws ol
Datum: maandag 04 jan. 2021 7:44 PM

(@minvws.nl>
) IEEE @minvws ni, [EEE
(@zorgmarkten.nl>

Onderwerp: RE: sprecktekst en QA

Ik

oie
zo, met jouw aanpassingen. Maar hoor ook graag nog even of dat breder wordt gedeeld voordat ik het voorleg

bij
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van: INEECEECNNCREDco rninvs. i>
Verzonden: maandag 4 januari 2021 19:25

@minvws.nl>;BE
markten.nl>

Onderwerp: RE: spreektekst en QA

Paar dingen aangepast, kijk nog even mee allen

5.1.2i Concept

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

= minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

Verzonden: maandag 4 januari 2021 18:48

5.1.2e

@minvws.nl>;
5.1.2e

@minvws.nl>;BE
@zorgmarkten.nl>

Onderwerp: RE: spreektekst en QA

Zou dit een lijn kunnen zijn op de vragen? Zonder te technisch en ingewikkeld te maken?

een aantal ziekenhuizen, waaronder Rijnstate en Gelderse Vallei, heeft een kort geding aangespannen tegen VWS omdat

ze onvoldoende vergoed krijgen voor de extra ic-bedden die ze op verzoek van de minister geregeld hebben. De aantallen

ic-bedden zijn gecommuniceerd met de minister en ook door deze bevestigd, de ziekenhuizen hebben de

boodschap gekregen dat ze moesten vertrouwen dat de financiering ervan in orde zou komen. Nu zien ze zich echter

geconfronteerd met ambtenaren die andere beddenaantallen hanteren, waardoor ze miljoenen mislopen.
Mijn vragen: welke ziekenhuizen betreft dit? Hoe heeft dit zo kunnen gebeuren? En is het juist in deze tijd niet veel

verstandiger om ruimhartig met de vergoeding om te gaan? Gaat de minister dit op korte termijn alsnog repareren? Wat

vindt de minister ervan dat de ziekenhuizen naar de rechter stappen?

Reactie VWS

In deze crisis wordt een groot beroep gedaan op de ziekenhuizen, waaronder op de IC-zorg. In het kader van de aanpak van de

pandemie heeft het kabinet besloten tot een tijdelijke uitbreiding van de IC-capaciteit, voor zolang de covid-pandemie duurt.

Voor de bestaande IC-bedden (tot 1150 bedden) zijn afspraken gemazakt met de verzekeraars over de financiering. Voor de
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opschaling daarbovenop (naar 1350 en naar 1700 bedden) heeft VWS een subsidieregeling beschikbaar gesteld van een half

miljard Euro. De financiering is er dus. Een aantal ziekenhuizen kunnen zich niet vinden in het aantal bedden die volgens het LNAZ

opschalingsplan voor corona aanwezig waren. Daarnaast verzoeken de ziekenhuizen om IC-bedden in het kader van de opschaling
in een andere fase te plaatsen waarbij deze bedden door de subsidieregeling worden vergoed in plaats van door de

zorgverzekeraar. Die vraag is nu door de ziekenhuizen voorgelegd aan de rechter, dat oordeel zullen we afwachten.

Hoor graag of dit zou kunnen en klopt. En gaan we namen noemen van de ziekenhuizen die bezwaar hebben gemaakt? Ik ga nu

even eten. Straks verder.

- VWS vind het van groot belang dat de ziekenhuizen de kosten vergoed krijgen van de IC-uitbreiding
- VWS subsidieert daarom de opschaling met ongeveer een half miljard en ook de verzekeraars doen daar nog een flink

deel bovenop.
- De ziekenhuizen in kwestie zijn het niet eens met de financiéle uitwerking van de regeling voor hun eigen situatie.
- Zij hebben dit nu aan de rechter voorgelegd.
- Dit staat los van de activiteiten die nu in deze fase van de crisis met elkaar worden uitgevoerd voor de patiéntenzorg

(covid en non-covid) in de ziekenhuizen.

5.1.2¢ 5.1.2e

Dubbel
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